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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 16/06 w dniu  09 
października 2006 r. – godz. 13 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. Kontrola dotacji za 2005 rok GKS „Ustka”  
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 3 spośród 4 osobowego 
składu Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Radna nieobecna : Maria Drzazgowska. 

 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 

Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie w/w 
porządek obrad . 
 

 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
 
 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 

głosowanie: 
 

 
           Protokół Nr 14/2006 z dnia 18 września 2006 r  

 
 

 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 14/06 bez uwag. 

 
 
  Na obrady Komisji przybyła radna Maria Drzazgowska. 
 
 

           Protokół Nr 15/2006 z dnia 21  września 2006 r 
 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 15/06 bez uwag. 
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Ad. 2.   Kontrola dotacji za 2005 rok GKS „Ustka”  
 
 

Zgodnie z porządkiem obrad, Komisja po wyłączeniu 
Przewodniczącego Komisji Wiesława Kurowskiego 
dokonała kontroli dotacji za 2005 r Gminnego Klubu 
Sportowego „Ustka”  

 
 

Na powyŜszą okoliczność został spisany odrębny 
protokół. 

 
 
  Obrady Komisji opuścił radny Bernard Lipczyński. 
 
 
Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

  Przewodniczący Komisji  przedstawił następujące pisma: 
 
 

Parafia Rzymsko - Katolicka w Objeździe  
- dot. prośby o uwzględnienie  w budŜecie gminy na 2007 r kwoty 
dotacji niezbędnej na dokończenie remontu Kościoła Parafialnego 
w Objeździe . Stan zaawansowania robót na dzień dzisiejszy 

wynosi ok. 35 %, gdzie całkowity koszt remontu zgodnie z 

kosztorysem inwestorskim wynosi 246 tyś zł. Po przystąpieniu do 
remontu okazało się, Ŝe obiekt jest w duŜo gorszym stanie niŜ 

pierwotnie zakładano. . Nadmieniam, Ŝe gdyby nie przystąpiono do 

remontu Kościoła w roku bieŜącym doszłoby do katastrofy 

budowlanej i obiekt ten uległby całkowitemu zniszczeniu, co 

groziłoby równieŜ wypadkiem. 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie w/w wniosek i prosi o 
uwzględnienie i zabezpieczenie środków w budŜecie na 
2007 r na kwotę 30 tyś zł z przeznaczeniem na remont 
Kościoła w Objeździe. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko.  
 
 
 
Parafiia Rzymskokatolicka w Duninowie  
- dot. prośby o uwzględnienie i przedstawienie na najbliŜszej sesji 
uzyskania akceptacji, Ŝe dotacja na remont zabytkowych organów 

znajdować się będzie w projekcie budŜetu na 2007 r. Potrzebne jest 

zadeklarowanie ze strony Samorządu kwoty 30 tyś zł, (tj. 15 tyś zł 

w 2007 r i 15 tyś zł w 2008 r) , aby zbilansować kosztorys w 
Programie wspierania inicjatyw obywatelskich na rzecz wsi i 
terenów wiejskich ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej. Wniosek naleŜy wysłać do 30 września i stąd prośba 

o przyśpieszenie decyzji. Warunkiem uzyskania pomocy  z 
funduszy europejskich jest zaangaŜowanie środków własnych 
gminy. 

 
 
 

Komisja opiniuje pozytywnie w/w wniosek i wnioskuje  o 
zabezpieczenie kwoty 30 tyś zł w budŜecie gminy na 2007 
rok z przeznaczeniem na remont zabytkowych organów 
w Kościele w Duninowie.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko j.w.  
 
 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 14 45 

 zamknął obrady Komisji. 
 

 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz                        WIESŁAW  KUROWSKI 
 

 
 

 
Protokół odrębny, o którym mowa w niniejszym protokole dostępny jest 
na wniosek w Biurze Rady Gminy p. Nr 13 w godz. otwarcia Urzędu. 
 
 


